

关于更新个人银行《银行账户和服务条款及细则》的公告

发布日期: [2012 年 7 月 23 日]

尊敬的客户:

本行根据渣打银行(中国)有限公司(“渣打银行”)个人银行《银行账户和服务条款及细则》(“条款及细则”)中第 15 条的规定,对于条款及细则的部分条款进行了修改和增删。涉及的条款为:

- 1) 修改条款及细则第 14.6 条(通知及审核确认书);
- 2) 新增条款及细则第 14.7 条(重要信息)。

上述更新后的条款和细则自 2012 年 8 月 1 日起生效,详细内容请访问本行以下网址:
中文版:

http://www.standardchartered.com.cn/maintenance/Supplement_T&C_IDV_20120717_zh.pdf

英文版:

http://www.standardchartered.com.cn/maintenance/Supplement_T&C_IDV_20120717_en.pdf

如有任何疑问,请致电本行客户服务热线(固定电话请拨打 800 820 8088,移动电话请拨打(86-755)2589-2333,港、澳、台及海外地区请拨打(86-755)2589-2333)或联络本行客户经理(如适用)。

特此公告!

渣打银行(中国)有限公司

Customer Notification Letter (Standard Chartered Bank Supplement to Terms and Conditions for Bank Accounts & Services)

Issue Date: July 23, 2012

Dear customer,

According to the Article 15 of Terms and Conditions for Bank Accounts & Services ("Terms & Conditions") of Standard Chartered Bank (China) Limited (the "Bank"), the Bank has revised/supplemented relevant terms as follows:

- 1) Revised Article 14.6 (Notices and Audit Confirmation)
- 2) Added one more sub-clause as Article 14.7 (Important Information)

The above updated Terms and Conditions will be effective from August 1, 2012, please refer to the below website for details.

Chinese version:

http://www.standardchartered.com.cn/maintenance/Supplement_T&C_IDV_20120717_zh.pdf

English version:

http://www.standardchartered.com.cn/maintenance/Supplement_T&C_IDV_20120717_en.pdf

Any questions please contact the Bank Service Hotline (800 820 8088 for Fixed Line, (86-755)2589-2333 for Mobile and (86-755)2589-2333 for overseas Hotline including HongKong, Macao and TaiWan) or Relationship Manager (if applicable).

Thanks for attention!

Standard Chartered Bank (China) Limited